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Bestyrelsesmøde mandag den 7/2 2011 
Hos Kaj Grønnegade 32, 5600 Faaborg,  
 
 
Afbud: ingen 
Referent: Kaj / Jesper 
 
Dagsorden 

1) Evaluering af sejladserne ved DM 2010 på baggrund af HEO trac-trac analyse. 
- HEOs analyse bekræfter at startlinjen i flere starter var for lang og med stor bag-

bord fordel. At banerne nogle gange var skæve og for korte. Når vi sejler relativt 
korte sejladser giver det en meget lille dynamik i feltet efter starten 

2) DM 2011 i Århus: plan, økonomi, deltagere, sponsorer, trac-trac, trøjer/tasker  
- Jesper orienterede. Det går som det skal. Væsentligste fokus område for Spæk-

hugger Klubben er deltagere. Spækhugger Klubben vil hellere have Trac-trac end 
trøjer. Derfor betaler vi trac-trac og stævnet må finde ud af om de vil lave trøjer eller 
andet. 

3) Udstilling i Bella: muligheder. Skal vi deltage? I givet fald plan her for. 
- Der er ikke noget løft til udstillingen fra Bellas side. Vi vælger ikke at stille op. 

4) DM 2012 i Vallensbæk.  
- Lars skal kontakte Vallensbæk. Termin for afholdelsen er ikke afklaret. Måske vil  vi 

gerne i starten af skole ferien (uge 26) som i 2011 ? 
5) DM 2013. Herunder invitationer fra Svendbog og Kragenæs. 

- Vi vil gerne til Kragenæs. Jesper spørger. 
6) Bogsalg.  

- Går nu langsomt. Henrik laver en opgørelse  
7) Restaurerings manual. 

- God ide og det kunne være at Spækhugger Klubben skulle finansiere en sådan. 
Ideen simre. 

8) Økonomi, specielt kasse beholdning og budget for 2011 (Lars) 
9) Orientering om DS strategi udvalg. 

- Rapport er på DS hjemmeside. Fokus på videns deling og fælles DM er. 
10) Kapsejlads skole i Århus. 

- I Århus har Spækhuggerne gang i en mere systematiseret erfarings udveksling. 
11) Eventuelt;  

 
 
 Jesper 


